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Zápis ze schůze osadního výboru 
V Restauraci u kurtů dne 7.9.2023 od 17:00 do 18:30 hodin  
___________________________________________________________________________  
Přítomní: 
Adrian Hutyra, Ing. Jiří Karlický, Ing. Viktor Kučera, Čestmír Palarczyk, Sabina Řehová 
___________________________________________________________________________ 
 
Program schůze:  
1. Zahájení schůze, uvítání  
2. Prezentace doručených odpovědí odborů MMFM na zápis 6/2023 
3. Shrnutí událostí během letních prázdnin + představení nového webu  
4. Představení projektů a akcí na kterých se aktuálně pracuje 
5. Schvalování a uvolňování finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru 
6. Diskuze k novým podnětům 
7. Prostor pro případné dotazy a diskuzi  
8. Schválení zápisu osadním výborem 
9. Závěr a ukončení schůze 
 
 
Stanoviska osadního výboru – odpovědi:  

 
1. Výsadba okrasných květinových záhonů u samoobsluhy a u hřbitova. Osadní výbor 

souhlasí s navrhovanou variantou řešení výsadby záhonů (varianta s trvalkami) a 
také souhlasí s uvolněním finanční částky 17.189, 42 Kč (i s případným navýšením 
této částky). Prosíme o průběžné informování ohledně realizace. 

2. Autobusové zálivy a chodník u autobusových zastávek Elis. Osadní výbor souhlasí se 
zaslanou variantou řešení (autobusový záliv na zastávce ve směru Řepiště). Čekáme 
na nacenění projektu. Zároveň žádáme informace, jak postupuje jednání ohledně 
autobusového zálivu v opačném směru (směr Lískovec samoobsluha).  

3. Umístění samoobslužného výdejního boxu (Z-Box). Osadní výbor navrhuje umístit 
výdejní box u hasičské zbrojnice (na místě bývalé telefonní budky). Zástupce OV 
bude dále komunikovat se společností Zásilkovna.  

 
 
Stanoviska osadního výboru – nové podněty:  

 
4. Nakreslit vodorovné značení u mateřské školy – POZOR DĚTI. 
5. V jakém stádiu se nachází realizace červených pásů před přechodem pro chodce na 

silnici 477? + prosíme o nacenění případné realizace.  
6. Prosíme o nacenění opravy silnice (parcela 3899) – je potřeba nový asfaltový 

povrch. 
7. Opravit venkovní schody a parkoviště před schody do knihovny a suterénu 

kulturního domu – ve správě KulturyFM. Schody se rozpadají a začínají být 
nebezpečné, před schody je díra a pozůstatky starého pařezu. V dolní části KD sídlí 
také klub seniorů, pro které přístup začíná být velmi obtížný a nebezpečný.   

8. Dodat odpadkový koš na nově instalovanou autobusovou zastávku Samoobsluha.  
9. Přidat dopravní značku slepá ulice na silnici vedle domů čp. 160.  
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10. Zrenovovat přední kovový plot u základní školy – po domluvě s ředitelem školy. 
Kovové části plotu jsou již téměř bez nátěru a v korozi. Nutno plot řádně vyčistit  

11. Prosíme o informace, v jakém stádiu se nachází oprava mostu přes potok 
Podšarajka mezi Hájkem a Novou osadou.  

12. Opět pokračovat v promítání kina v KD Lískovec - (1X měsíčně).  
13. Zabezpečit a opravit sloupek na síť na dolním betonovém hřišti - (sloupek napaden 

korozí se zlomil – nutno zabezpečit proti zranění).  
14. Prostříhat větve u dopravního zrcadla na křižovatce u kulturního domu.  
15. Živý plot u dolního betonového hřiště – rekultivovat a vyměnit uhynulé sazenice.  
16. Vyčistit příkop kolem silnice 477 – (od domu Vratimovská 328). 
17. Provést čištění chodníků, schodů, okolí studny v Hájku + nutno vyčistit příkop kolem 

chodníku ke kapli v Hájku vč. spádu.  
18. Vyčistit autobusové zastávky Hájek, Marlenka od poškození vandalismem (graffiti) + 

vyměnit folii na skle na zastávce Požární zbrojnice (směr Hájek).  
19. Zjistit možnosti výstavby autobusové zastávky U hřbitova (směr Hájek) – na parcele 

4092 nebo 4810 – oslovit majitele.  
20. Vyčistit chodník od náletových dřevin (ostružiny) od prodejny Anglický trávník 

z kopce dolů.  
21. V jakém stádiu se nachází realizace chodníku od katolického hřbitova ke kříži.  
22. V jakém termínu bude provedena domluvena oprava komunikace, chodníku a 

schodů u samoobsluhy?  
 
 
Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru, nikdo si 
nepřál uvést další poznámky v zápisu.  
 
Předseda osadního výboru Adrian Hutyra sdělil přítomným velmi pozitivní ohlasy občanů na 
již pořádanou akci Lískovecká desítka, oznámil zapojení se do projektu Ukliďme Česko 2024, 
představil všem členům nový web a oznámil že schůze osadního výboru v říjnu proběhne 
v kulturním domě za účasti veřejnosti. Občané v případě potřeby mají k dispozici emailový 
kontakt ovfm.liskovec@post.cz nebo kontakt skrz sociální sítě.  
 
Starý web liskovec.info nebude již dále aktualizován, nyní osadní výbor bude zveřejňovat 
informace na webu města www.frydekmistek.cz na podstránce věnované pouze Lískovci. 
Dále mají občané k dispozici Facebook a Instagram @OVFM.liskovec, aplikaci MUNIPOLIS, 
informace zveřejňované na nástěnkách, v obecním rozhlase nebo zpravodaji města.  
 
______________________ 
Zápis sepsal dne 7.9.2023 

Adrian Hutyra        
Předseda osadního výboru 
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